

Date: 29 November 2020	التاريخ: 29 نوفمبر 2020
To: Bursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
Subject: Disclosure of Material Information – Temporary Production Loss	تحية طيبة وبعد،،، الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية – توقف مؤقت عن الإنتاج
Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, Kindly be informed: On the 28 November 2020, there was a production loss at the plant for several hours. This was due to a technical issue. After a full assessment, operations went back to normal.	بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاته، نحيطكم علماً: في تاريخ 28 نوفمبر 2020، كان هناك توقف مؤقت عن الإنتاج في المحطة لعدة ساعات، وذلك بسبب مشكلة فنية. بعد التقييم الكامل، عادت العمليات الى طبيعتها. وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
Financial Impact: There is no material impact expected on the company's financial position.	الأثر المالي: لا يوجد اثر جوهري متوقع على مركز المالي للشركة.




Mr. Andrew Paul Frain	السيد / أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة